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 I Iniö finns det områdesvisa insamlingsplatser för brännbart avfall i Norrby hamn, 

Jumo by, Kannvik, Söderby, Keistiö, Kolko, Åselholm, Kvarnholm och Ytterstö. 
Insamlingsplatser för metall, glas och papper finns endast i Norrby hamn, Kannvik 
och Keistiö. 

 
 Systemet med enbart insamling av brännbart avfall uppmuntrar inte till sortering 

i fastigheterna på Iniös yttre holmar. Förbindelserna till de områdesvisa insam- 
 lingsplatserna är få och de strama förbindelsebåtstidtabellerna ger inte utrymme 

till stopp vid insamlingsplatserna. 
 
 I dagens läge tömmer avfallsinsamlingsbilen det brännbara avfallet på Kolko och 

Åselholm.  Förbindelsebåten m/s Satava transporterar avfallskärlen från 
Kvarnholm och Ytterstö till Kannvik för tömning. Enligt personalen på m/s Satava 
är det ett fungerande system.  

 
 Samma system där m/s Satava transporterar kärlen till avfallsinsamlingsbilen 

kunde användas för metall-, glas- och pappersinsamlingskärl som är placerade på 
Kolko och Åselholm. 

 
Förslag Iniönämnden besluter att uppmana Sydvästra Finlands Avfallsservice Ab att 

utreda och förhandla med markägare och trafikidkaren om möjligheterna till att 
placera sorteringskärl för metall, glas och papper på Kolko och Åselholm. 

 
Beslut Föredraganden lade till följande förslag efter diskussion: Det brännbara avfallet 

vid de områdesvisa  insamlingsplatserna i Norrby, Jumo och Keistiö borde tömmas 
fr.o.m början av maj varje vecka och under högsäsong från midsommar sex 
veckor framåt två gånger i veckan. Nämnden godkände föredragandens ändrade 
förslag. 

 
  
Delgivning Sydvästra Finlands Avfallsservice Ab, samhällsingenjör Matias Jensén, Iniö 

deltidsboende rf. 
 
 __________________ 
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Områdesplanerare Eva Sjöman från LSJH (Sydvästra Finlands Avfallsservice AB) 
har besvarat nämndens skrivelse. 
 
LSHJ har noterat en ökning av avfallsmängderna och kommer att se över det 
brännbara avfallets tömningsintervaller. Ändringar i insamlingen av brännbart 
avfall kommer att ske inför nästa säsong. Områdesplaneraren kan ännu inte i 
detta skede säga hur detta kommer att påverka Iniös tömningar. Nästa år 
kommer LSHJ också i samband med uppdateringen av avfallslagen att se över 
deras nätverk av nyttoavfallsinsamlingspunkter. 
 
LSHJ kommer i mån av möjlighet att beakta nämndens önskemål. 
 

Bilaga LSJH:s svar på nämndens skrivelse  
 

Beslutsförslag Nämnden tar del av LSHJ:s svar och fortsätter bevaka ärendet. Nämnden 
uppmanar även staden att bevaka ärendet. 
 

Beslut Förslaget godkändes. 
 
Delgivning Samhällsingenjör Matias Jensén 
 
 __________________ 
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Iniönämnden uppmanade Sydvästra Finlands Avfallsservice Ab (LSJH) att utreda 
möjligheterna till att utöka insamlingen av glas, metall och papper även till Kolko 
och Åselholm. 
 
LSJH meddelade att de tagit ett principbeslut om att det vid de mindre 
insamlingspunkterna i yttre skärgården endast samlas in bännbart avfall. 
 
LSJH planerar att utöka nyttoinsamlingen vid en av nyttoinsamlingsplatserna på 
huvudön i Iniö under år 2024 till att även gälla kartong och plast. Enligtt LSJH 
betyder detta att de som vill sortera plast och kartong måste oberoende ta sig till 
nyttoinsamlingspunkten vid vilken de även  på samma gång kan sortera papper, 
glas och metall. 
 
Målet borde ju vara att majoriteten av soporna kan återvinnas. Det system som 
nu finns uppmuntrar inte till sortering på de mindre öarna och det är beklagligt 
att LSJH inte ser ett behov i att utveckla sophanteringen här. Det borde vara 
möjligt att ha flyttbara kärl som förbindelebåten kan ta med sig till nytto-



 

avfallstömningsbilen. På sommaren finns det säkert behov av några tömningar 
när det under vinterhalvåret kanske räcker med ett par gånger. Här kunde kanske 
även ett system utvecklas t.ex de lokala byalagen eller fiskelagen meddelar er när 
det börjar finnas behov av tömning så att kärlen inte i onödan åker fram och 
tillbaka på förbindelsebåtarna. 
 
Färjtrafikens tidtabeller orsakar utmaningar men det finns återvinningspunkter 
(LSJH:s eller Riniki) också efter färjorna som kan användas. Första LSJH- 
insamlingspunkten efter Kannvik-Heponiemi -färjfästet finns i Tövsala och dit kan 
man föra glas, metall, papper, textilier och kartong. Alla LSJH-återvinnings-
punkter inom hela LSJH:s verksamhetsområde står till förfogande och alla Rinki-
ekopunkter i hela Finland likaså. 

 
Vad gäller nämndens utmaningar om att öka tömningsintervallet av det 
brännbara avfallet meddelar LSJH att de ökar tömningen vecka 21 så att det sker 
tömning både före och efter långhelgen. LSJH utreder en utökning av 
tömningarna av det brännbara avfallet under veckorna 25-32 till två gånger i 
veckan. 
 

Föredragande Ordförande Linda Lindberg, tfn 040 528 2609 
 linda.lindberg0@gmail.com 

 
Beslutsförslag Iniönämnden uppmanar Sydvästra Finlands Avfallsservice Ab att revidera sina 

principer angående insamlandet av nyttoavfall så att de uppmuntrar till 
återvinning och sortering även på de mindre öarna i skärgården. 
 

Beslut Försalget godkändes. 
 
Delgivning Sydvästra Finlands Avfallsservice Ab 
 
 __________________


